
 

 

 

 

 

 

Kaip aplankyti Lietuvos nacionalinio muziejaus padalinius? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Šis tekstas yra parašytas lengvai suprantama kalba. 

 

Lengvai suprantama kalba reikalinga žmonėms, 

kuriems yra sunku suprasti įprastus tekstus. 

Lengvai suprantama kalba padeda jiems 

sužinoti naujos informacijos. 

Tokių tekstų jau yra įvairiose pasaulio šalyse. 

 

© Europos lengvai suprantamos kalbos logotipas. 

Daugiau informacijos rasite čia: 

https://www.inclusion-europe.eu/easy-to-read/ 

 

 

 

Tekste bus pateikta informacija, 

kaip aplankyti  

Lietuvos nacionalinio muziejaus padalinius. 

Padaliniai yra skirtingos muziejaus dalys, pavyzdžiui: 

• Gedimino pilies bokštas, 

• Istorijų namai. 

Muziejus gali turėti padalinių, pavyzdžiui: 

• skirtingose miesto vietose, 

• skirtinguose miestuose. 

 



Jeigu norite sužinoti, kaip aplankyti muziejų, 

jūs galite: 

 

informacijos ieškoti  

interneto svetainėje: www.lnm.lt  

 

parašyti elektroninį laišką 

adresu: muziejus@lnm.lt 

      
 

skambinti telefonu: 

+370 (5) 262 77 74 

 
 

 

Kada Lietuvos nacionalinio muziejaus padaliniai  

dirba švenčių dienomis? 

 

Lietuvos nacionalinis muziejus turi daugiau nei vieną padalinį. 

Tai reiškia, kad muziejus yra keliose skirtingose vietose. 

 

Kai kurios dienos Lietuvoje yra švenčių dienos. 

Pavyzdžiui, Kalėdos ir Velykos. 

Tai reiškia, kad daug žmonių tomis dienomis nedirba. 

Tačiau kai kurie Lietuvos nacionalinio muziejaus padaliniai 

dirba ir šventinėmis dienomis. 

file:///C:/Users/Dana/Downloads/www.lnm.lt
file:///C:/Users/Dana/Downloads/muziejus@lnm.lt


Lietuvos nacionalinio muziejaus padalinių 

darbo laikas šventinėmis dienomis yra toks: 

 

1. Sausio 1 dieną dirba Gedimino pilies bokštas ir  

keltuvas į Gedimino kalną Vilniuje. 

 

2. Vasario 16 dieną dirba:  

• Gedimino pilies bokštas ir keltuvas į kalną Vilniuje,  

• Signatarų namai Vilniuje,  

• Senasis arsenalas Vilniuje,  

• Vilniaus gynybinės sienos bastėja,  

• Istorijų namai Vilniuje, 

• Vinco Kudirkos muziejus Kudirkos Naumiestyje. 

• Jono Basanavičiaus gimtinė Ožkabalių I kaime. 

 

3. Kovo 11 dieną dirba: 

• Gedimino pilies bokštas ir keltuvas Vilniuje,  

• Signatarų namai Vilniuje (darbo laikas nuo 10.00 iki 

18.00),  

• Vinco Kudirkos muziejus Kudirkos Naumiestyje 

(darbo laikas nuo 10.00 iki 15.00). 

 

4. Antrąją šventųjų Velykų dieną dirba:  

Gedimino pilies bokštas ir keltuvas Vilniuje. 

 



5. Gegužės 1 dieną dirba:  

• Gedimino pilies bokštas ir keltuvas Vilniuje,  

• Signatarų namai Vilniuje,  

• Senasis arsenalas Vilniuje,  

• Vilniaus gynybinės sienos bastėja,  

• Istorijų namai Vilniuje. 

 

6. Gegužės 5 dieną (Motinos dieną) dirba:  

• Gedimino pilies bokštas ir keltuvas Vilniuje,  

• Senasis arsenalas Vilniuje,  

• Kazio Varnelio namai-muziejus Vilniuje,  

• Vilniaus gynybinės sienos bastėja,  

• Istorijų namai Vilniuje,  

• Buvusi areštinė Vilniuje, 

• Jono Šliūpo muziejus Palangoje. 

 

7. Birželio 2 dieną (Tėvo dieną) dirba:  

• Gedimino pilies bokštas ir keltuvas Vilniuje,  

• Senasis arsenalas Vilniuje,  

• Vilniaus gynybinės sienos bastėja,  

• Istorijų namai Vilniuje,  

• Buvusi areštinė, 

• Jono Šliūpo muziejus Palangoje. 

 

 



8. Birželio 24 dieną (per Jonines) dirba:  

• Gedimino pilies bokštas ir keltuvas Vilniuje,  

• Jono Basanavičiaus gimtinė Ožkabalių I kaime. 

 

9. Liepos 6 dieną (Valstybės dieną) dirba:  

• Gedimino pilies bokštas ir keltuvas Vilniuje,  

• Signatarų namai Vilniuje,  

• Senasis arsenalas Vilniuje,  

• Vilniaus gynybinės sienos bastėja,  

• Istorijų namai Vilniuje,  

• Buvusi areštinė Vilniuje, 

• Vinco Kudirkos muziejus Kudirkos Naumiestyje,  

• Jono Basanavičiaus gimtinė Ožkabalių I kaime, 

• Jono Šliūpo muziejus Palangoje.  

 

10. Rugpjūčio 15 dieną (per Žolines) dirba:  

• Gedimino pilies bokštas ir keltuvas Vilniuje,  

• Senasis arsenalas Vilniuje,  

• Vilniaus gynybinės sienos bastėja,  

• Istorijų namai Vilniuje,  

• Buvusi areštinė Vilniuje, 

• Jono Šliūpo muziejus Palangoje. 

 

 

 



11. Gruodžio 26 dieną (Kalėdų antrą dieną) dirba:  

• Gedimino pilies bokštas ir keltuvas,  

• Signatarų namai,  

• Senasis arsenalas,  

• Kazio Varnelio namai-muziejus,  

• Vilniaus gynybinės sienos bastėja,  

• Istorijų namai. 

 

Ką daryti, jeigu norite apsilankyti muziejuje? 

 

Jeigu norite aplankyti kurį nors  

Lietuvos nacionalinio muziejaus padalinį, 

Jums reikia nusipirkti bilietą. 

 

Ekspozicijas nemokamai leidžiama lankyti asmenims su negalia ir 

juos lydintiems asmenims (vienam asmeniui – vienas lydintysis). 

 

Bilietų kainos į Lietuvos nacionalinio muziejaus padalinius: 

 

1. Bilietas į Senąjį arsenalą kainuoja 5 eurus. 

Su nuolaida bilietas kainuoja 2,50. 

 

2. Bilietas į Pilininko namą kainuoja 6 eurus. 

Su nuolaida bilietas kainuoja 3 eurus. 

 



3. Bilietas į Istorijų namus kainuoja 7 eurus. 

Su nuolaida bilietas kainuoja 3,50. 

 

4. Bilietas į Gedimino pilies bokštą nuo spalio 1 d.  

iki kovo 31 d. kainuoja 6 eurus. 

Su nuolaida bilietas kainuoja 3 eurus. 

 

5. Bilietas į Gedimino pilies bokštą nuo balandžio 1 dienos 

iki rugsėjo 30 dienos kainuoja 8 eurus. 

Su nuolaida bilietas kainuoja 4 eurus. 

 

6. Bilietas į Signatarų namus kainuoja 5 eurus. 

Su nuolaida bilietas kainuoja 2,50. 

 

7. Bilietas į Vilniaus gynybinės sienos bastėją kainuoja 6 eurus. 

Su nuolaida bilietas kainuoja 3 eurus. 

 

8. Bilietas į Kazio Varnelio namus-muziejų kainuoja 6 eurus. 

Su nuolaida bilietas kainuoja 3 eurus. 

 

9. Bilietas į Jono Basanavičiaus gimtinę kainuoja 4 eurus. 

Su nuolaida bilietas kainuoja 2 eurus. 

 

10. Bilietas į Vinco Kudirkos muziejų kainuoja 4 eurus. 

Su nuolaida bilietas kainuoja 2 eurus. 



 

11. Bilietas į Jono Šliūpo muziejų kainuoja 4 eurus. 

Su nuolaida bilietas kainuoja 2 eurus. 

Lankytojai gali visus muziejus aplankyti nemokamai 

paskutinį mėnesio sekmadienį. 

 

Specialūs pasiūlymai 

 

Bilietas „Istorinis trikampis“ – galioja vieną dieną ir  

leidžia aplankyti: 

• Gedimino pilies bokštą,  

• Senąjį arsenalą ir  

• Pilininko namą. 

Šio bilieto kaina yra 12 eurų. 

 

Bilietas „Muziejai Vilniuje“ – galioja 30 dienų ir leidžia aplankyti: 

• Gedimino pilies bokštą,  

• Senąjį arsenalą,  

• Pilininko namą,  

• Istorijų namus,  

• Signatarų namus,  

• Kazio Varnelio namus-muziejų ir  

• Vilniaus gynybinės sienos bastėją. 

Šio bilieto kaina yra: 30 eurų. 

 



 

 

 

Kas gali lankytis muziejuje nemokamai? 

 

Kai kurie žmonės į muziejų gali eiti nemokamai. 

Jeigu norite sužinoti, 

kas į muziejų gali eiti nemokamai  

spauskite čia, 

pasirinkite norimą aplankyti muziejų,  

paspauskite ant jo ir pasirinkę Planuoti apsilankymą,  

paspauskite ant Lengvatinio apsilankymo sąlygos. 

 

https://lnm.lt/muziejai/

